
 
ЧЕРКАСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

 

VII скликання 
 

ПРОТОКОЛ  
 

27.02.2019                                       м. Черкаси                                            № 22 
 

засідання постійної комісії з питань екології, 

використання природних ресурсів та ліквідації  

наслідків надзвичайних ситуацій 
 

Всього членів комісії- 10 

На засіданні присутні - 7 
 

ПРИСУТНІ: 

Голова постійної комісії       -   Омаргалієв К.С. 

секретар постійної комісії    -   Плічко Г. І. 

екретар постійної комісії     -  

члени постійної комісії:            Жмуд Ю. М., Морозюк М. О., Ніжніков В. М., 

                                                     Рябошлик О.В., Пошиваник М.М.             
  

ВІДСУТНІ:                                 Вусик В. М., Полозов В. О., Чен В.Є. 
 

На засідання запрошені: 
 

 

 

Береза 

Марія Гнатівна 

- директор ТОВ «Корсунь-Шевченківський 

цегельний завод» 

Горда 

Василь Іванович 

- помічник начальника Черкаського обласного 

управління Черкаського лісового та 

мисливського господарства 

Мазур 

Людмила Олегівна 

- начальник юридичного відділу виконавчого 

апарату обласної ради 

Зінченко 

Юрій Іванович 

- головний енергетик Товариства з додатковою 

відповідальністю «Золотоніський маслоробний 

комбінат» 

Звягінцева  

Олена Миколаївна 

- начальник управління екології та природних 

ресурсів облдержадміністрації 

Крупка 

Віталій Іванович 

- директор Товариства з обмеженою 

відповідальністю «БОН БУАССОН БЕВЕРІДЖ» 

Перевізник 

В’ячеслав Миколайович 

- заступник начальника управління Державної 

служби України з надзвичайних ситуацій у 

Черкаській області 

Шевчук 

Микола Петрович 

- заступник начальника управління цивільного 

захисту облдержадміністрації. 



У засіданні взяли участь:  

Вельбівець О. І. - голова облдержадміністрації, депутат обласної ради  

Тарасенко В. П. - перший заступник голови обласної ради. 
 

Порядок денний: 
 

1. Про погодження надання Жашківському виробничому 

управлінню житлово-комунального господарства спеціального дозволу на 

користування надр 

Доповідач: 

Мазур 

Людмила Олегівна 

- начальник юридичного відділу виконавчого 

апарату обласної ради 

2. Про погодження надання Товариству з додатковою 

відповідальністю «Золотоніський маслоробний комбінат» спеціального 

дозволу на користування надрами 

Доповідач: 

Мазур 

Людмила Олегівна 

- начальник юридичного відділу виконавчого 

апарату обласної ради 

3. Про погодження надання Товариству з обмеженою 

відповідальністю «БОН БУАССОН БЕВЕРІДЖ» спеціального дозволу на 

користування надрами 

Доповідач: 

Мазур 

Людмила Олегівна 

- начальник юридичного відділу виконавчого 

апарату обласної ради 

4. Про погодження товариству з обмеженою відповідальністю 

"Корсунь-Шевченківський цегельний завод" надання у користування надр 

Доповідач: 

Мазур 

Людмила Олегівна 

- начальник юридичного відділу виконавчого 

апарату обласної ради 

5. Про надання гірничого відводу ТОВ "Маньківський завод 

будівельних матеріалів" для розробки Маньківського родовища суглинків 

Доповідач: 

Мазур 

Людмила Олегівна 

- начальник юридичного відділу виконавчого 

апарату обласної ради 

6. Про внесення змін до рішення обласної ради від                            

03.06.2016 № 5-2/VII «Про обласну програму охорони навколишнього 

природного середовища на 2016 – 2020 роки» 

 Доповідач: 

Звягінцева  

Олена Миколаївна 

- начальник управління екології та природних 

ресурсів облдержадміністрації 

7. Про хід виконання рішення обласної ради від                             

19.02.2016 № 3-15/VII «Комплексна програма забезпечення техногенної та 

пожежної безпеки на території області, вжиття заходів щодо ліквідації 

наслідків можливих надзвичайних ситуацій на 2016-2020 роки» 

Доповідач: 

Перевізник 

В’ячеслав Миколайович  

- заступник начальника управління Державної 

служби України з надзвичайних ситуацій у 

Черкаській області 



8. Про внесення змін до комплексної програми забезпечення 

техногенної та пожежної безпеки на території області, вжиття заходів щодо 

ліквідації наслідків можливих надзвичайних ситуацій та подій на 2016 – 2020 

роки 

Доповідач: 

Перевізник 

В’ячеслав Миколайович  

- заступник начальника управління Державної 

служби України з надзвичайних ситуацій у 

Черкаській області 

9. Про звіт про виконання обласного бюджету за 2018 рік 

Доповідач: 

Митюк 

Тетяна Сергіївна 

- заступник директора Департаменту фінансів 

облдержадміністрації 

10. Про внесення змін до рішення обласної ради від                      

18.12.2018 № 28-20/VII «Про обласний бюджет Черкаської області на              

2019 рік» 

Доповідач: 

Митюк 

Тетяна Сергіївна 

- заступник директора Департаменту фінансів 

облдержадміністрації 

11. Про необхідність оголошення ботанічного заказника місцевого  

значення «Грушевий яр» в адміністративних межах Радиванівської сільської 

ради Кам’янського району (проект вноситься депутатською фракцією           

ВО «Свобода»)  

Доповідач: 

Ковбоша 

Оксана Романівна 

- депутат обласної ради 

12. Про виконання рішення обласної ради від 18.01.2002 № 24-16 

«Про програму розвитку лісового господарства Черкаської області на період 

2002-2015 роки» 

Доповідач: 

Горда  

Василь Іванович 

- помічник начальника Черкаського обласного 

управління лісового та мисливського 

господарства 

13. Про подальше перебування на контролі рішення обласної ради від 

15.02.2011 № 4-3/VI «Про програму боротьби з браконьєрством, збереження 

водних живих ресурсів та забезпечення безпеки судноплавства на водних 

об’єктах Черкаської області на 2011-2015 роки» 

Доповідач: 

Омаргалієв 

Костянтин Сапартаєвич 

- голова постійної комісії 

14. Про виконання рішення обласної ради від 25.03.2016 № 4-2/VIІ 

«Про обласну програму вилучення, утилізації, знищення та знешкодження 

непридатних або заборонених до використання пестицидів і агрохімікатів та 

тари від них на 2016-2018 роки» 

Доповідач: 

Звягінцева  

Олена Миколаївна 

- начальник управління екології та природних 

ресурсів облдержадміністрації 



15. Про виконання рішення обласної ради від 30.01.2014 № 28-5/VI 

«Про програму організації рятування людей на водних об'єктах Черкаської 

області на 2014-2018 роки» 

Доповідач: 

Шевчук 

Микола Петрович 

- заступник начальника управління цивільного 

захисту облдержадміністрації 

16. Про хід виконання рішення обласної ради від                       20.04.2018 

№ 22-20/VIІ «Про програму надання шефської допомоги, фінансування 

заходів, спрямованих на підвищення рівня бойової готовності військових 

частин Збройних Сил України, Національної гвардії України та Державної 

прикордонної служби України на 2018 – 2022 роки» 

Доповідач: 

Шевчук 

Микола Петрович 

- заступник начальника управління цивільного 

захисту облдержадміністрації 

17. Про хід виконання рішення обласної ради від                           

20.04.2018 № 22-21/VIІ «Про комплексну програму функціонування та 

розвитку системи цивільного захисту області, забезпечення мобілізаційної 

готовності та мобілізації, створення регіонального матеріально-технічного 

резерву щодо попередження і ліквідації надзвичайних ситуацій у мирний час 

та особливий період на 2018-2019 роки» 

Доповідач: 

Шевчук 

Микола Петрович 

- заступник начальника управління цивільного 

захисту облдержадміністрації 

 18.    Про затвердження звіту за результатами роботи комісії з оцінки 

корупційних ризиків у діяльності Черкаської обласної ради 

Доповідач: 

Мазур 

Людмила Олегівна 

- начальник юридичного відділу виконавчого 

апарату обласної ради 

 19. Про затвердження Антикорупційної програми Черкаської обласної 

ради на 2019 рік 

Доповідач: 

Мазур 

Людмила Олегівна 

- начальник юридичного відділу виконавчого 

апарату обласної ради 

20. Про план роботи Черкаської обласної ради на 2019 рік 

Доповідач: 

Бреус 

Ольга Володимирівна 

- начальник організаційного відділу 

виконавчого апарату обласної ради 

21. Про план роботи постійної комісії обласної ради з питань екології, 

використання природних ресурсів та ліквідації наслідків надзвичайних 

ситуацій на 2019 рік 

Доповідач: 

Омаргалієв 

Костянтин Сапартаєвич 

- голова постійної комісії 

 

1. СЛУХАЛИ: 

Мазур Л.О., яка поінформувала членів постійної комісії щодо проекту 

рішення «Про погодження Жашківському виробничому управлінню житлово-



комунального господарства надання у користування надр», підготовленого на 

підставі подання Державної служби геології та надр України від            

02.01.2019 № 100/03/12-19. 

Проект рішення, додаткові матеріали додаються. 

 

ВИРІШИЛИ: підтримати проект рішення обласної ради «Про погодження 

Жашківському виробничому управлінню житлово-комунального 

господарства надання у користування надр» та рекомендувати розглянути на 

пленарному засіданні обласної ради. 

 

 Висновок № 22/1 додається.  

 

«За» - 7;    «Проти» - 0;    «Утрималося» - 0;     «Не голосувало» - 0 

 

 

2. СЛУХАЛИ: 

Мазур Л.О., яка поінформувала членів постійної комісії щодо проекту 

рішення «Про погодження надання Товариству з додатковою відповідальністю 

«Золотоніський маслоробний комбінат» спеціального дозволу на користування 

надрами», підготовленого на підставі подання Державної служби геології та 

надр України від 31.01.2019 № 2091/03/12-19. 

Проект рішення, додаткові матеріали додаються. 
 

ВИРІШИЛИ: підтримати проект рішення обласної ради «Про погодження 

надання Товариству з додатковою відповідальністю «Золотоніський 

маслоробний комбінат» спеціального дозволу на користування надрами» та 

рекомендувати розглянути на пленарному засіданні обласної ради. 
 

 Висновок № 22/2  додається.  
 

«За» - 7;    «Проти» - 0;    «Утрималося» - 0;     «Не голосувало» - 0 

 

 

3. СЛУХАЛИ: 

Мазур Л.О., яка поінформувала членів постійної комісії щодо проекту 

рішення «Про погодження надання Товариству з обмеженою відповідальністю 

«БОН БУАССОН БЕВЕРІДЖ» спеціального дозволу на користування 

надрами», підготовленого на підставі подання Державної служби геології та 

надр України від 31.01.2019 № 2115/03/12-19. 

Проект рішення, додаткові матеріали додаються. 
 

ВИРІШИЛИ: підтримати проект рішення обласної ради «Про погодження 

надання Товариству з обмеженою відповідальністю «БОН БУАССОН 

БЕВЕРІДЖ» спеціального дозволу на користування надрами» та 

рекомендувати розглянути на пленарному засіданні обласної ради. 
 

 Висновок № 22/3 додається.  
 

«За» - 7;    «Проти» - 0;    «Утрималося» - 0;     «Не голосувало» - 0 



4. СЛУХАЛИ: 

Мазур Л.О., яка поінформувала членів постійної комісії щодо проекту 

рішення «Про погодження товариству з обмеженою відповідальністю 

"Корсунь-Шевченківський цегельний завод" надання у користування надр», 

підготовленого на підставі подання Державної служби геології та надр 

України від 22.12.2018 № 26005/03/12-18, рішення Корсунь-Шевченківської 

міської ради від 06.09.2018 № 49-20, Корсунь-Шевченківської районної ради 

від 30.10.2018 № 34-12/VІІ. 

Проект рішення, додаткові матеріали додаються. 

 

ВИРІШИЛИ: підтримати проект рішення обласної ради «Про погодження 

товариству з обмеженою відповідальністю "Корсунь-Шевченківський 

цегельний завод" надання у користування надр» та рекомендувати розглянути 

на пленарному засіданні обласної ради. 

 

   Висновок № 22/4 додається.  

 

«За» - 7;   «Проти» - 0;     «Утрималося» - 0;    «Не голосувало» - 0 

 

 

5. СЛУХАЛИ: 

Мазур Л.О., яка поінформувала членів постійної комісії щодо проекту 

рішення «Про надання гірничого відводу ТОВ "Маньківський завод 

будівельних матеріалів" для розробки Маньківського родовища суглинків», та 

враховуючи спеціальний дозвіл на користування надрами від                   

18.07.2018 № 6270 (наказ Державної служби геології та надр України від 

12.12.2017 № 548), рішення Маньківської селищної ради від                      

16.11.2018 № 31-52/VІІ, Маньківської районної ради від                               

20.12.2018 № 33-16/VІІ. 

Проект рішення, додаткові матеріали додаються. 

 

ВИРІШИЛИ: підтримати проект рішення обласної ради «Про надання 

гірничого відводу ТОВ "Маньківський завод будівельних матеріалів" для 

розробки Маньківського родовища суглинків» та рекомендувати розглянути 

на пленарному засіданні обласної ради. 

   Висновок № 22/5 додається.  
 

«За» - 7;    «Проти» - 0;     «Утрималося» - 0;    «Не голосувало» - 0 

 

6. СЛУХАЛИ: 

       Звягінцеву О.М., яка поінформувала про проект рішення «Про внесення 

змін до рішення обласної ради від 03.06.2016 № 5-2/VII «Про обласну  

програму охорони навколишнього природного середовища на                              

2016 – 2020 роки», підготовлений управлінням екології та природних ресурсів 

обласної державної адміністрації. Зазначила, що останнім рішенням обласної 

ради від 07.09.2018 № 24-39/VII внесено зміни до Програми в частині зміни 

обсягів та джерел фінансування заходів, а саме: 



усього: 653 911,5 тис. грн, у тому числі: 

за рахунок  коштів державного бюджету – 391 767,2 тис. грн; 

за рахунок коштів місцевих бюджетів – 246 184,0 тис. грн; 

за рахунок коштів суб’єктів господарювання – 14 740,0 тис. грн; 

інших джерел  – 1 220,3 тис. грн. 

На сьогоднішній день в зв’язку з надходженням пропозицій від районних 

державних адміністрацій, виконавчих комітетів міст обласного 

підпорядкування, об’єднаних територіальних громад розроблено проект 

рішення обласної ради в частині включення нових заходів, змін назв, обсягів 

та джерел фінансування, а саме: 

усього: 792 263,9 тис. грн, у тому числі: 

за рахунок  коштів державного бюджету – 446 753,2 тис. грн; 

за рахунок коштів місцевих бюджетів – 332 321,6 тис. грн; 

за рахунок коштів суб’єктів господарювання – 11 968,8 тис. грн; 

інших джерел  – 1 220,3 тис. грн. 

В проекті рішення враховано 44 пропозиції (28 нові заходи та 16 зміни) 

від:  

9 районних державних адміністрацій (Городищенської, Золотоніської, 

Катеринопільської, Корсунь-Шевченківської, Монастирищенської, 

Тальнівської, Христинінської, Чигиринської, Чорнобаївської); 

6 виконавчих комітетів міст обласного підпорядкування (Смілянської 

міської ради, Ватутінської міської ради, Уманської міської ради, Канівської 

міської ради, Черкаської міської ради, Золотоніської міської ради); 

6 об’єднаних територіальних громад (Білозірської ОТГ Черкаського 

району, Карашинської ОТГ Корсунь-Шевченківського району, Степанецької 

ОТГ Канівського району, Паланської ОТГ Уманського району, Чигиринської 

ОТГ, Тальнівської ОТГ); 

1 міської ради (Звенигородська міська рада); 

1 сільської ради (Свидівоцька сільська рада Черкаського району); 

2 структурних підрозділів ОДА (управління екології та природних 

ресурсів ОДА та департаменту містобудування, архітектури, будівництва та 

житлово-комунального господарства.  

В цілому заплановано включення 28 нових заходів за пропозиціями  

Городищенської, Катеринопільської, Монастирищенської, Тальнівської, 

Христинінської, Чорнобаївської районних державних адміністрацій, 

виконавчого комітету Смілянської міської ради, Уманської міської ради, 

Золотоніської міської ради, Канівської міської ради, Звенигородської міської 

ради, Тальнівської ОТГ, Чигиринської ОТГ, Степанецької ОТГ, Карашинської 

ОТГ, Паланської ОТГ, управління екології та природних ресурсів обласної 

державної адміністрації. Внесено зміни до назв заходів та джерел 

фінансування по 16 проектам. 

Загалом обсяг фінансування збільшився на 138 352,4 тис. грн, з них: 

- збільшилися обсяги фінансування з державного бюджету на 54 986,0 тис. грн; 

- збільшилися обсяги фінансування з місцевих бюджетів на 86 137,6 тис. грн; 

- зменшилися обсяги фінансування за кошти суб’єктів господарювання на 

2771,2 тис. грн 



Також в проекті рішення запропоновано: 

- викласти в новій редакції додаток 3 Програми «Заходи зі збільшення 

питомої ваги площі природно-заповідного фонду»  

- доповнити Програму додатком 4 «Заходи щодо вилучення, утилізації, 

знищення та знешкодження непридатних або заборонених до використання 

пестицидів і агрохімікатів та тари від них». 

 Проект рішення додається. 
 

В обговоренні взяли участь: Вельбівець О.І., Омаргалієв К.С.,           

Плічко Г.І., Тарасенко В.П., Морозюк М.О. 

Морозюк М.О. запитав, чи створена на даний час організація, фірма що 

займається  утилізацією та знешкодженням пестицидів. 

Звягінцева О.М. відповіла, що на сьогодні  є  проблемою перезатарення 

та утилізація, але над цим працюємо. 

Плічко Г.І. поцікавився, коли проводилось засідання комісії з 

відбору природоохоронних проектів та заходів, чому не запросили депутатів - 

членів постійної комісії з питань екології. Наголосив, що незрозуміло, які 

райони брали участь в розгляді проектів, які подані проекти, які проекти 

відібрані. 

Звягінцева О.М. відповіла, що до складу комісії входять голови 

постійних комісій з питань екології, використання природних ресурсів та 

ліквідації наслідків надзвичайних ситуацій та з питань соціально-

економічного розвитку, бюджету та фінансів, громадськість, директор 

Департаменту фінансів облдержадміністрації, начальник управління 

Державної служби України з надзвичайних ситуацій у Черкаській області. 

Щодо проектів,  які надійшли на розгляд конкурсної комісії, інформація 

розглядалась, врахована, перелік проектів надається для ознайомлення в 

друкованому вигляді членам постійної комісії.  

Підготовлена інформація додається. 

Тарасенко В.П. підтвердив, що на засіданні конкурсної комісії був 

присутній голова постійної комісії Омаргалієв К.С. 

ВИРІШИЛИ: підтримати проект рішення обласної ради «Про внесення змін до 

рішення обласної ради від 03.06.2016 № 5-2/VII «Про обласну програму 

охорони навколишнього природного середовища на 2016 – 2020 роки» та 

рекомендувати розглянути на пленарному засіданні обласної ради. 

 

   Висновок № 22/6 додається.  

 

«За» - 7;    «Проти» - 0;     «Утрималося» - 0;    «Не голосувало» - 0 

 

7. СЛУХАЛИ: 

Перевізника В.М., який поінформував про хід виконання рішення 

обласної ради від 19.02.2016 № 3-15/VII «Про комплексну програму 

забезпечення техногенної та пожежної безпеки на території області, вжиття 

заходів щодо ліквідації наслідків можливих надзвичайних ситуацій на 2016-

2020 роки» у 2018 році. 

http://oblradack.gov.ua/files/docs/5-2-7.zip
http://oblradack.gov.ua/files/docs/5-2-7.zip


Зазначив, що за ініціативи Управління ДСНС України у Черкаській 

області рішенням обласної ради була прийнята та затверджена Комплексна 

програма забезпечення техногенної та пожежної безпеки на території області, 

вжиття заходів щодо ліквідації наслідків можливих надзвичайних ситуацій на 

2016-2020 роки, аналогічні програми були прийняті у містах та районах 

області. Поінформував, що у 2018 році в області виникло 4176 надзвичайних 

подій, підрозділами державної служби з надзвичайних ситуацій здійснено 

3553 виїздів. В наслідок подій загинуло 306 особи, травмовано 828 осіб, 

врятовано 97 осіб. Так зареєстровано 13 надзвичайних ситуацій в наслідок 

яких загинуло 9 осіб. Мали місце 103 дорожньо-транспортних пригоди, на які 

залучались підрозділи оперативно-рятувальної служби, під час яких загинуло 

90 осіб, травмовано 686. Виникло 69 подій на водних об’єктах під час яких 

загинуло 56 осіб, врятовано 27 осіб. Виявлено та знешкоджено 1003 одиниці 

вибухонебезпечних предметів часів Великої Вітчизняної Війни. 

Виникло 1306 пожеж, на яких загинуло 68 осіб, травмовано 51 особу, 

врятовано 44 особи, з яких 9 дітей. У вогні знищено та пошкоджено 888 

будівель та споруд, 136 одиниць авто техніки, знищено 930 тон грубих кормів. 

У 2018 році заходи Комплексної програми органами місцевої влади 

профінансовано на 5 млн. 419,2 тис. грн., в тому числі з обласного бюджету  - 

560 тис. грн. Кошти освоєні та використані за призначенням. 

Текст інформації додається. 
  

ВИРІШИЛИ: інформацію про хід виконання рішення обласної ради від                 

19.02.2016 № 3-15/VII «Комплексна програма забезпечення техногенної та 

пожежної безпеки на території області, вжиття заходів щодо ліквідації 

наслідків можливих надзвичайних ситуацій на 2016-2020 роки» взяти до 

відома та продовжити контроль за його виконанням. 

 

 Висновок № 22/7 додається. 

 

«За» - 7; «Проти» - 0; «Утрималося» - 0; «Не голосувало» - 0 

 

 

8. СЛУХАЛИ: 

Перевізника В.М., який поінформував про внесення змін до комплексної 

програми забезпечення техногенної та пожежної безпеки на території області, 

вжиття заходів щодо ліквідації наслідків можливих надзвичайних ситуацій та 

подій на 2016 – 2020 роки. 

 Зазначив, що проектом рішення обласної ради «Про внесення змін до 

комплексної програми забезпечення техногенної та пожежної безпеки на 

території області, вжиття заходів щодо ліквідації наслідків можливих 

надзвичайних ситуацій та подій на 2016-2020 роки» пропонується внесення 

змін у додатки 2,3,6,8 та 9, в частині збільшення кількісних показників 

придбання пожежних автомашин та автодрабин; зміною графіку придбання 

засобів зв’язку, оповіщення та телекомунікацій; комплектів аварійно-

рятувального обладнання, рятувального обладнання на воді, прицепних та 



переносних мотопомп для брудної води, плавзасобів, електростанцій; 

бойового одягу та спорядження, обмундирування. 

 Проект рішення додається. 
  

ВИРІШИЛИ: підтримати проект рішення обласної ради «Про внесення змін до 

комплексної програми забезпечення техногенної та пожежної безпеки на 

території області, вжиття заходів щодо ліквідації наслідків можливих 

надзвичайних ситуацій та подій на 2016 – 2020 роки» та рекомендувати 

розглянути на пленарному засіданні обласної ради. 
 

 Висновок № 22/8 додається. 
 

«За» - 7; «Проти» - 0; «Утрималося» - 0; «Не голосувало» - 0 

 

9. СЛУХАЛИ: 

Митюк Т.С., яка поінформувала членів постійної комісії щодо проекту 

рішення обласної ради «Про звіт про виконання обласного бюджету за 2018 

рік». 

 Зазначила, що за звітний період до обласного природоохоронного фонду 

надійшло 20 324,5 тис. грн, або 121,6 відс. до річного плану. На фінансування 

природоохоронних об’єктів і заходів за рахунок власних надходжень 

обласного бюджету спрямовано 17 193,1 тис. грн, або 71,5 відс. до річних 

призначень, з них субвенції місцевим бюджетам – 12 324,3 тис. грн або 93,6 

відс. до плану (додаток 6). Крім того, з обласного бюджету на 

природоохоронні заходи спрямовано 592,9 тис. грн за рахунок субвенцій з 

місцевих бюджетів (Золотоніського та Черкаського районних бюджетів).  

Проект рішення та пояснювальна записка додається. 
 

ВИРІШИЛИ: підтримати проект рішення «Про звіт про виконання обласного 

бюджету за 2018 рік», рекомендувати розглянути на пленарному засіданні 

обласної ради та пропонувати депутатам підтримати проект рішення. 

 Висновок № 22/9 додається. 
 

«За» - 7;    «Проти» - 0;     «Утрималося» - 0;    «Не голосувало» - 0 

 

10. СЛУХАЛИ: 

 Митюк Т.С., яка поінформувала про проект рішення «Про внесення змін 

до рішення обласної ради від 18.12.2018 № 28-20/VII «Про обласний бюджет 

Черкаської області на 2019 рік», більш детально зупинилась на змінах, що 

стосуються екологічних видатків та природоохоронних заходів: 

 1877,262 тис. грн -управлінню екології та природних ресурсів Черкаської 

обласної державної адміністрації, в т.ч.: 

- 398,0 тис. грн - «Збереження природно-заповідного фонду»; 

- 300,0 тис. грн - «Інша діяльність у сфері екології та охорони природних 

ресурсів»; 

- 1179,262 тис. грн - «Субвенція з місцевого бюджету на здійснення 

природоохоронних заходів». 



Зазначила, що пооб’єктний розподіл наведено в додатках № 5.2 та № 7 до 

проекту рішення. 

 Проект рішення та пояснювальна записка додається. 

ВИРІШИЛИ: підтримати запропоновані зміни, проект рішення обласної ради 

«Про внесення змін до рішення обласної ради від 18.12.2018 № 28-20/VII «Про 

обласний бюджет Черкаської області на 2019 рік» та рекомендувати 

розглянути на пленарному засіданні обласної ради. 

 

 Висновок № 22/10 додається.  

 

«За» - 7; «Проти» - 0; «Утрималося» - 0; «Не голосувало» - 0 

 

 

11. СЛУХАЛИ: 

          Звягінцеву О.І., про підготовлений ВО «Свобода» проект рішення 

обласної ради «Про необхідність оголошення ботанічного заказника місцевого 

значення «Грушевий яр» в адміністративних межах Радиванівської сільської 

ради Кам’янського району». 

Проект рішення, додаткові матеріали додаються. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Омаргалієв К.С., відмітив, що на засіданні постійної комісії відсутні 

ініціатори розгляду порушеного питання, запропонував доручити його розгляд 

управлінню екології та природних ресурсів облдержадміністрації. 

ВИРІШИЛИ: доручити управлінню екології та природних ресурсів 

облдержадміністрації розглянути порушене фракцією ВО «Свобода» питання 

та, у разі його підтримки, внести відповідний проект рішення обласної ради на 

розгляд сесії обласної ради в установленому порядку. 

 

 Висновок № 22/11 додається. 

 

«За» - 7; «Проти» - 0; «Утрималось» - 0; «Не голосувало» - 0 

 

 

12. СЛУХАЛИ: 

 Горду В.І., який поінформував про виконання рішення обласної ради від 

18.01.2002 № 24-16 «Про програму розвитку лісового господарства Черкаської 

області на період 2002-2015 роки», зазначивши, що у зв’язку з закінченням у 

2015 році дії Програми, Черкаське обласне управління лісового та 

мисливського господарства пропонує зняти її з контролю. Також повідомив, 

що наразі обласне управління працює над розробкою нової програми розвитку 

лісового господарства області, показники якої увійдуть до Державної 

програми «Ліси України-2030». 

Інформація додається. 
 



ВИРІШИЛИ: інформацію про виконання рішення обласної ради від               

18.01.2002 № 24-16 «Про програму розвитку лісового господарства Черкаської 

області на період 2002-2015 роки» взяти до відома та погодити зняття з 

контролю у зв’язку із закінченням терміну його дії. 
 

 Висновок № 22/12 додається. 
 

«За» - 7; «Проти» - 0; «Утрималось» - 0; «Не голосувало» - 0 

 

13. СЛУХАЛИ: 

Омаргалієва К.С., який поінформував про лист першого заступника 

голови обласної ради Тарасенка В. П. щодо подальшого перебування на 

контролі рішення обласної ради від  15.02.2011 № 4-3/VI «Про програму 

боротьби з браконьєрством, збереження водних живих ресурсів та 

забезпечення безпеки судноплавства на водних об’єктах Черкаської області на 

2011-2015 роки» та внесення відповідних пропозицій виконавчому апарату 

обласної ради. Наголосив, що інформація про виконання означеного рішення 

роздана членам постійної комісії для ознайомлення та розгляду. 

 Лист та інформація додається. 
 

В обговоренні взяли участь:  Омаргалієв К.С., Рябошлик О.В. 

Рябошлик О.В. поцікавився, чи присутні служби, інспекції рибного, 

водного господарства на засіданні постійної комісії, а також чи створена на 

даний час аналогічна програма по боротьбі з браконьєрством. 

Омаргалієв К.С., запропонував розглянути дане питання на наступному 

засіданні постійної комісії з питань екології, використання природних 

ресурсів та ліквідації наслідків надзвичайних ситуацій та запросити головних 

виконавців Програми.  
 

ВИРІШИЛИ: в зв’язку з відсутністю нової аналогічної програми вважати за 

недоцільність зняття з контролю рішення обласної ради від 15.02.2011                

№ 4-3/VI «Про програму боротьби з браконьєрством, збереження водних 

живих ресурсів та забезпечення безпеки судноплавства на водних об’єктах 

Черкаської області на 2011-2015 роки».  
 

Висновок № 22/13 додається. 
 

«За» - 7; «Проти» - 0; «Утрималося» - 0; «Не голосувало» - 0 

 

14. СЛУХАЛИ: 

 Звягінцеву О.М., яка поінформувала членів комісії про виконання 

рішення обласної ради від 25.03.2016 № 4-2/VIІ «Про обласну програму 

вилучення, утилізації, знищення та знешкодження непридатних або 

заборонених до використання пестицидів і агрохімікатів та тари від них на 

2016-2018 роки». 

 Інформація додається. 
 

ВИРІШИЛИ: інформацію про виконання рішення обласної ради від               

25.03.2016 № 4-2/VIІ «Про обласну програму вилучення, утилізації, знищення 

та знешкодження непридатних або заборонених до використання пестицидів і 



агрохімікатів та тари від них на 2016-2018 роки» взяти до відома та погодити 

зняття з контролю у зв’язку із закінченням терміну його дії. 
 

             Висновок № 22/14 додається до протоколу. 
 

    «За» - 7; «Проти» - 0; «Утрималося» - 0; «Не голосувало» - 0 

 

 

15. СЛУХАЛИ: 

Шевчука М.П., який поінформував про виконання рішення обласної ради 

від 30.01.2014 № 28-5/VI «Про програму організації рятування людей на 

водних об'єктах Черкаської області на 2014-2018 роки». 

 Інформація додається. 
 

ВИРІШИЛИ: інформацію про виконання рішення обласної ради від 30.01.2014 

№ 28-5/VI «Про програму організації рятування людей на водних об’єктах 

Черкаської області на 2014-2018 роки» взяти до відома та погодити зняття з 

контролю у зв’язку із закінченням терміну його дії. 
 

 Висновок № 22/15 додається. 
 

«За» - 7; «Проти» - 0; «Утрималося» - 0; «Не голосувало» - 0 

 

16. СЛУХАЛИ: 

 Шевчука М.П., який поінформував про виконання у 2018 році рішення 

обласної ради про хід виконання рішення обласної ради від                      

20.04.2018 № 22-20/VIІ «Про програму надання шефської допомоги, 

фінансування заходів, спрямованих на підвищення рівня бойової готовності 

військових частин Збройних Сил України, Національної гвардії України та 

Державної прикордонної служби України на 2018 – 2022 роки». 

 Зазначив, що виділено кошти:  

 центру підготовки особового складу державної прикордонної служби 

України імені генерал-майора Ігоря Момота в сумі 500000,00 грн на 

облаштування приміщення госпіталю; 

 військовій частині АЗ177 в сумі 10000,00 грн на виготовлення 

агітаційно-пропагандистської продукції. Кошти використано в повному обсязі 

за цільовим призначенням. 

 Інформація додається. 
 

ВИРІШИЛИ: інформацію хід про виконання рішення обласної ради від                 

20.04.2018 № 22-20/VIІ «Про програму надання шефської допомоги, 

фінансування заходів, спрямованих на підвищення рівня бойової готовності 

військових частин Збройних Сил України, Національної гвардії України та 

Державної прикордонної служби України на 2018 – 2022 роки» взяти до відома 

та продовжити контроль за його виконанням. 
 

      Висновок № 22/16 додається. 
 

    «За» - 7; «Проти» - 0; «Утрималось» - 0; «Не голосувало» - 0 

 



17. СЛУХАЛИ: 

 Шевчука М.П., який поінформував  про хід виконання у 2018 році 

рішення обласної ради від 20.04.2018 № 22-21/VIІ «Про комплексну програму 

функціонування та розвитку системи цивільного захисту області, 

забезпечення мобілізаційної готовності та мобілізації, створення 

регіонального матеріально-технічного резерву щодо попередження і ліквідації 

надзвичайних ситуацій у мирний час та особливий період на 2018-2019 роки». 

 Зазначив, що на виконання заходів із запобігання та ліквідації 

надзвичайних ситуацій та наслідків стихійного лиха управлінню передбачено 

за загальним фондом 202000,00 грн., в т.ч. для придбання засобів забезпечення 

аварійно-рятувальнихи робіт – 184000,00 грн та для придбання засобів 

забезпечення діяльності регіональної комісії з питань техногенно-екологічної 

безпеки та надзвичайних ситуацій – 18000,00 грн; за спеціальним фондом – 

119000,00 грн., в т.ч. для придбання засобів забезпечення діяльності 

регіональної комісії з питань техногенно-екологічної безпеки та надзвичайних 

ситуацій –  44000,00 грн. 

  Станом на 01.01.2019 року використано: за загальним фондом – 

158240,44 грн. (закуплено засоби забезпечення діяльності регіональної комісії 

на суму 17983,00 грн.); за спеціальним фондом – 75808,00 грн. (закуплено 

засоби забезпечення аварійно-рятувальних робіт на суму 31812,00 грн та 

засоби забезпечення діяльності регіональної комісії на суму 43996,00 грн). 

 Також, субвенцією на виконання програм соціально-економічного та 

культурного розвитку регіонів передбачено у 2018 році фінансування за 

загальним фондом у сумі 100000,00 для оплати послуг з експлуатаційно-

технічного обслуговування апаратури обласної системи оповіщення та 

80000,00 грн на створення запасу ПМММ для забезпечення роти охорони 

обласного військомату; за спеціальним фондом – 202800,00 грн для 

приведення у готовність до використання за призначенням захисної споруди 

(протирадіаційного укриття) № 90250.  

 Станом на 01.01.2019 року використано: за загальним фондом – 

179983,68 грн (80000,00 грн на створення запасу ПММ для забезпечення роти 

охорони обласного військомату, 99983,68 грн для оплати послуг з 

експлуатаційно-технічного обслуговування апаратури обласної системи 

оповіщення); за спеціальним фондом – 201021,20 грн. 

 Інформація додається. 
 

ВИРІШИЛИ: інформацію про хід виконання рішення обласної ради від                  

20.04.2018 № 22-21/VIІ «Про комплексну програму функціонування та 

розвитку системи цивільного захисту області, забезпечення мобілізаційної 

готовності та мобілізації, створення регіонального матеріально-технічного 

резерву щодо попередження і ліквідації надзвичайних ситуацій у мирний час 

та особливий період на 2018-2019 роки» взяти до відома та продовжити 

контроль за його виконанням. 
 

      Висновок № 22/17 додається. 
 

    «За» - 7; «Проти» - 0; «Утрималось» - 0; «Не голосувало» - 0 

 



18. СЛУХАЛИ: 

        Мазур Л.О., яка поінформувала про проект рішення «Про затвердження 

звіту за результатами роботи комісії з оцінки корупційних ризиків у діяльності 

Черкаської обласної ради». 

Доповіла, що оцінку корупційних ризиків у діяльності Черкаської 

обласної ради проведено відповідно до Методології оцінювання корупційних 

ризиків у діяльності органів влади, затвердженої рішенням Національного 

агентства з питань запобігання корупції від 02.12.2016 №126, зареєстрованим 

в Міністерстві юстиції України 28.12.2016 за №1718/29848. 

Оцінка корупційних ризиків проводилась комісією з оцінки корупційних 

ризиків у діяльності Черкаської обласної ради, яка є постійно діючим 

консультативно-дорадчим органом. 

Комісією здійснено ідентифікацію корупційних ризиків, їх формальне 

визначення та оцінку. 

Проект рішення додається. 
 

ВИРІШИЛИ: підтримати проект рішення обласної ради «Про затвердження 

звіту за результатами роботи комісії з оцінки корупційних ризиків у діяльності 

Черкаської обласної ради» та рекомендувати розглянути на пленарному 

засіданні обласної ради. 
 

          Висновок  № 22/18 додається.  
 

«За» -7;    «Проти» - 0;    «Утрималося» - 0;    «Не голосувало» - 0 

 

19. СЛУХАЛИ: 

        Мазур Л.О.,  яка поінформувала про проект рішення «Про затвердження 

Антикорупційної програми Черкаської обласної ради на 2019 рік». 

Проект рішення додається. 
 

ВИРІШИЛИ: підтримати проект рішення обласної ради «Про затвердження 

Антикорупційної програми Черкаської обласної ради на 2019 рік» та 

рекомендувати розглянути на пленарному засіданні обласної ради. 
 

          Висновок  № 22/19 додається.  
 

«За» - 7;    «Проти» - 0;    «Утрималося» - 0;    «Не голосувало» - 0 

 

20. СЛУХАЛИ: 

        Бреус О.В., яка поінформувала про проект рішення «Про план роботи 

Черкаської обласної ради на 2019 рік». 

Проект рішення додається. 
 

ВИРІШИЛИ: підтримати проект рішення обласної ради «Про план роботи 

Черкаської обласної ради на 2019 рік» та рекомендувати розглянути на 

пленарному засіданні обласної ради. 
 

          Висновок  № 22/20 додається.  
 

«За» - 7;    «Проти» - 0;    «Утрималося» - 0;    «Не голосувало» - 0 



21.СЛУХАЛИ: 

Омаргалієва К.С., який зазначив, що відповідно до п.4.3 Положення про 

постійні комісії обласної ради необхідно затвердити план роботи постійної 

комісії на 2019 рік та ознайомив членів комісії з проектом плану роботи.  

Запропонував затвердити план роботи постійної комісії на 2019 рік, а в 

разі надходження пропозицій чи доповнень, розглядати їх на засіданнях комісії 

та при необхідності, вносити відповідні зміни та доповнення. 

Проект плану роботи додається. 
 

ВИРІШИЛИ: затвердити план роботи постійної комісії обласної ради з питань 

соціального захисту населення на 2019 рік. 

 

«За» - 7; «Проти» - 0; «Утрималося» - 0; «Не голосувало» - 0 

 

 

 

Голова постійної комісії      К. Омаргалієв 

 

 

Секретар постійної комісії      Г.  Плічко 


